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W odpowiedzi na interpelację złożoną 24 marca br. dotyczącą odcinka drogi od ul. 

Świętokrzyskiej do budynku Urzędu Skarbowego informuję, iż przekazane przez Państwa 

informacje nie są prawdziwe. Wiadomość, którą otrzymali mieszkańcy o nowej nawierzchni 

nie była obietnicą Miasta i Pana Prezydenta Ryszarda Brejzy. 

Kilka lat temu Prezydent informował publicznie działkowców, że ta droga będzie 

mogła być utwardzona tylko i wyłącznie przy wsparciu zewnętrznemu oraz zaangażowaniu 

inwestora, który zakupuje przy niej grunt.  

Z przykrością stwierdzam, iż polityka finansowa realizowana przez rząd w stosunku do 

samorządów bardzo mocno ogranicza możliwości finansowe Miasta. Mimo pełnego 

przekonania co do zasadności zgłaszanych potrzeb, aktualnie nie jesteśmy w stanie 

gwarantować ich realizacji. 

Ponadto informuję, iż w marcu br. zostały przeprowadzone prace naprawcze 

istniejącej nawierzchni, polegające na uzupełnieniu materiału, wyrównaniu i wałowaniu. 

Budowa ulicy Czarna Droga, tj. wskazanego odcinka drogi, będzie w pełni uzależniona od 

posiadanych środków finansowych. 
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1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia; 
2. a/a 


